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_85_E8_AF_BB_c87_124649.htm 1、有关中心思想的问题。这

类问题主要涉及贯穿全文的主旨。通常采取以下方式提问 the

main idea of the passage is ... the authors primary purpose in this

passage is to ... which of the following is the main point of the

passage? the author is primarily concerned with... 2、有关作者态度

的问题。这类问题主要涉及作者在文中的态度。通常采用下

列方式提问： the tong of the passage can best be described as... the

author views his subject with ... which of the following best describes

the authors attitude toward... 3、有关推论型的问题。这类问题

主要涉及从文章中提供的实施的出相应的结论。通常采用下

列方式提问： the passage implies that... the author uses the phrase

to mean ... the passage suggests that ... which of the following can be

inferred from the passage? 4、有关逻辑结构的问题。这类问题

主要涉及整个文章的组织结构。通常采取下列方式提问 the

author develops his argument in which of the following ways? the

author proceeds primarily by ... 5、有关文章中某一具体实施的

问题。这类问题主要涉及文章中已经明确提出的有关事实。

the author mentions which of the following ? according to the author

6、有关使用新的情况的问题 with which of the following

statements would the author most likely agree? the author would

probably consider which of the following a good example of her

theory 解题技巧 考试开始后，先用1-2分钟的时间阅读每篇文

章的第一句话，根据其难易进行排列 （1）内容比较熟悉的



文章先做。 （2）语言抽象晦涩或者专业性强的后做。 （3）

如果看不动文章的前几句话，先放弃这篇文章。 （4）问题

多的文章可以先做。 （5）文章长短并不表明其难易 （6）每

篇文章有5-6个段落，每一个段落又一个中心思想，一般是第

一句或最后一句 （7）一般来讲，有maybe, could possibly,

might等的答案可能是正确的。带

有never,always,must,exactly,impossible的答案是错误的-----仅供
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